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Od roku 1987 jsme měli v rodině dlouhosrsté kolie. Po smrti naší poslední kolie jsme si s manželem 
pořídili šeltii. V klubu se aktivně se účastním schůzí a jsem nápomocná na výstavách či v bonitační 
komisí. 

11 let jsem aktivním členem Sboru dobrovolných hasičů v Samechově, kde zastávám funkci Vedoucí 
dětského družstva. Pravidelně se zúčastňuji schůzí výboru jako nehlasující člen. Věřím, že mi 
dosavadní zkušenosti pomohou se rychle včlenit do klubu a jeho chodu. 

Ráda bych se ve výboru více zasadila o podporu začínajících chovatelů a to především poskytnutím 
informacím o nových zdravotních vyšetření. Mojí celoživotní prioritou je mít nejen krásné plemeno se 
zachováním standartu, ale hlavně zdraví psů, které by mělo být podpořeno dostupnými zdravotními 
vyšetřeními. 

Dále jako velkou výzvu pro budoucí vývoj je větší zaměření se na děti a mládež , aby se dařilo přilákat 
nové a mladé členy, kteří budou moci navazovat na dosavadní práci současných chovatelů. 

 

Děkuji a těším na  práci ve výboru klubu 

 

Ing. Jana Králíková 


